

  We are looking for a **Social Media Intern**   (m/f/d) 100%, 1 year

Phonag Records AG is a leading music label in Switzerland specializing in young, emerging artists. We are seeking a Social Media Intern with a strong focus on TikTok to join our marketing team and elevate our presence on one of the fastest-growing social media platforms.



As a Social Media Intern at Phonag Records, you will have the unique opportunity to collaborate with our diverse artist community and spread their music across all platforms.

Your tasks include:

- Develop and implement a comprehensive and effective social media strategy
- Monitoring and analyzing our social media channels to increase engagement and measure the effectiveness of campaigns
- Create, edit, and publish engaging and shareable TikTok videos that showcase our artists and their music
- Working with the team on TikTok, Instagram, YouTube, and LinkedIn strategies
- Collaborating with our marketing team to develop and implement integrated campaigns

What we expect from you:

- Obsession and deep understanding of TikTok and social media. You are the person who always knows the new trends, shares them with your friends, or even creates them yourself
- A passion for music and familiarity with current music trends and artists
- Excellent communication and social skills
- Fluency in both German and English
- Creative mindset with excellent storytelling and video editing skills (Adobe Cloud / or similar).
- Not a must, but ideally, you are currently pursuing or have recently completed a degree in Marketing, Communications, Journalism, or a related field

If you're ready to bring your creativity and passion for music to our team, then send us your resume, a compelling cover letter, and for bonus points, a TikTok-style video about who you are and why you are the right person for us to jobs@phonag.ch  

We look forward to your application!

Application Deadline: 09.08.2024

Phonag Records AG is an equal opportunity employer. We celebrate diversity and are committed to creating an inclusive environment for all employees.

  Wir suchen einen **Social Media Intern**   (m/w/d) 100%, 1 Jahr

Phonag Records AG ist ein führendes Musiklabel in der Schweiz, das sich auf junge, aufstrebende Künstler:innen spezialisiert hat. Wir suchen einen Social Media Intern mit besonderem Fokus auf TikTok, der unser Marketingteam verstärkt und unsere Präsenz auf einer der am schnellsten wachsenden Social Media Plattformen ausbaut.



Als Social Media Intern bei Phonag Records hast du die einzigartige Gelegenheit, mit unserer vielfältigen Künstlergemeinschaft zusammenzuarbeiten und ihre Musik über alle Plattformen hinweg zu verbreiten.

Deine Aufgaben umfassen:

- Entwicklung und Umsetzung einer umfassenden und effektiven Social Media Strategie
- Überwachung und Analyse unserer Social Media Kanäle zur Steigerung des Engagements und zur Messung der Kampagneneffektivität
- Erstellung, Bearbeitung und Veröffentlichung ansprechender und teilbarer TikTok-Videos, die unsere Künstler und ihre Musik präsentieren
- Zusammenarbeit im Team für TikTok, Instagram, YouTube und LinkedIn Strategien
- Mitarbeit bei der Entwicklung und Umsetzung integrierter Kampagnen mit unserem Marketingteam

Was wir von dir erwarten:

- Leidenschaft und tiefgehendes Verständnis für TikTok und Social Media. Du bist die Person, die immer die neuesten Trends kennt, sie mit Freunden teilt oder sogar selbst kreiert
- Leidenschaft für Musik und Vertrautheit mit aktuellen Musiktrends und Künstlern
- Ausgezeichnete Kommunikations- und soziale Fähigkeiten
- Fließende Deutsch- und Englischkenntnisse
- Kreatives Denken mit ausgezeichneten Storytelling- und Videobearbeitungsfähigkeiten (Adobe Cloud oder ähnlich)
- Idealerweise absolvierst du derzeit ein Studium oder hast kürzlich einen Abschluss in Marketing, Kommunikation, Journalismus oder einem verwandten Bereich abgeschlossen

Wenn du bereit bist, deine Kreativität und Leidenschaft für Musik in unser Team einzubringen, dann sende uns deinen Lebenslauf, ein überzeugendes Motivationsschreiben und für Bonuspunkte ein TikTok-Video über dich und warum du die richtige Person für uns bist an jobs@phonag.ch  

Wir freuen uns auf deine Bewerbung!

Bewerbungsschluss: 09.08.2024

Phonag Records AG ist ein Arbeitgeber, der Chancengleichheit fördert. Wir feiern Vielfalt und engagieren uns für eine inklusive Arbeitsumgebung für alle Mitarbeiter.

